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内容概要

MASTER MEDICINE是一套为医学生编写的核心教材，由英美医学权威专家编写。
每个科目都包括了本学科的主要知识和一套单元自测题，并附有答案和解析，是学生自我学习、自我
测试的一套指导丛书。
　　本丛书版式新颖，条理清晰，简明易懂。
每节前附有学习要点，节后附自测题（选择题、简答题和病例分析题），可以帮助学生复习所学内容
，掌握知识要点。
　　本丛书可作为医学临床课程双语教学的英语参考书，也可供中国医学生和临床医生业余学习与参
考，在学习本专业知识的同时还可以提高专业英语的阅读理解能力。
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书籍目录

Using this book1 Basic principles2 The autonomic nervous system3 Drugs in cardiovascular disease1:prevention4
Drugs in cardiovascular disease2:treatment5 Drugs and the blood6 Drugs used in CNS disease7 Analgesics8 Drugs
used in anaesthesia9 Drugs for arthritis10 Respiratory disorders and hypersensitivity11 Drugs and the
gastrointestestinal system12 Drugs for endocrine and metabolic disorders13 Antibiotics14 Chemotherapy for
fungi,viruses and protozoa15 Anticancer chemotherapy16 Drugs and the skin17 Drug overdose and poisoning18
Substance dependency and abuse19 Drugs in pregnancy,breast-feeding,children and the elderly20 Effects of disease
state on drug response21 Adverse drug reactions and drug interactions22 New drugs and clinical trialsIndex
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